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Protokół Nr LV 
Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie odbytego  

w dniu 9 kwietnia 2010 roku 
 
Skład Komisji na posiedzeniu w dniu 9 kwietnia b.r.  

1. Grzegorz Kuna – Przewodniczący Komisji 
2. Anna Ślęzak – Wiceprzewodniczący Komisji 
3. Wojciech Cichosz 
4. Zbigniew Kos 
5. Andrzej Pożarlik 
 
Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta-Gminy Stryków za rok 
2009. 

2. Sprawy różne.  
 
Ad. 1.  
Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że światowy kryzys roku 2009 dotknął także 
Polskę, jednak pomimo to Gmina Stryków miała najlepszy rok w swojej 20 letniej historii 
samorządu, a liczby mówią same za siebie. Dochody wykonane w 99, 3%, świadczą o tym, że 
plany finansowe były trafne, to samo dotyczy spraw związanych z wydatkami 
inwestycyjnymi. Burmistrz mówił, że chciałby, aby kolejny rok można było w taki sam 
sposób ocenić. Podkreślił, że współpraca organu wykonawczego z uchwałodawczym jest na 
bardzo wysokim poziomie. Zawsze jednak jest niedosyt, jeśli chodzi o dochody i potrzeby 
inwestycyjne. Burmistrz podziękował za współpracę i konstruktywne działania.  
 
Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań do przedłożonego wcześniej 
sprawozdania z wykonania budżetu Miasta-Gminy Stryków za rok 2009.  
 
Radny Wojciech Cichosz zadał następujące pytania: odnośnie renty planistycznej, wpływów 
z innych opłat – opłata eksploatacyjna, wpływy z najmu i dzierżawy – ile środków umknęło w 
wyniku nie podpisania umowy przez zakład wulkanizacyjny w Koźlu, oraz kiedy dokonano 
transakcji – sprzedaż gruntów w m. Lipa.  
 
Pani Barbara Walak Skarbnik Miasta-Gminy Stryków odpowiedziała: odnośnie renty 
planistycznej – po otrzymaniu decyzji terminy wpłat określone były na miesiąc XI i XII, 
większość osób odwołała się od decyzji i nie uiściła tych kwot w terminie, po wydaniu przez 
SKO decyzji mówiącej o zwrocie do ponownego rozpatrzenia wydano nowe decyzje.  
Opłata eksploatacyjna wykonana w 76, 2% spowodowana jest tym, że nie było dużych 
inwestycji na terenie naszej gminy, wydobycie, więc było mniejsze. Produktywna opłata za 
składowanie opakowań nałożona jest przez Wojewódzki Inspektorat Sanitarny. Jeśli chodzi o 
zakład wulkanizacyjny, to obiekt ten został sprzedany. Akt notarialny sprzedaży gruntów w 
Lipie został podpisany 14 lipca 2009 r.  
 
Radny Andrzej Pożarlik powiedział, że z przyjemnością się czyta to sprawozdanie, można 
mieć uwagi do wydatków, ale generalnie sytuacja przedstawia się dobrze. Są uwagi do 
wykonania pewnych inwestycji, ale jeśli chodzi o liczby uwag nie ma. Zdanie radnego jest 
pozytywne.  
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Przewodniczący Komisji powiedział, że prawidłowe relacje między organami 
uchwałodawczym i wykonawczym to ważny element w wykonaniu i planowaniu. Budżet jest 
nowelizowany w ciągu roku, wykonawstwo dochodów jest blisko 100%, wydatki 97%, to jest 
bardzo dobry wynik. Przy całym niedosycie, który występuje u radnych i burmistrza, bo 
chcieliby zrobić jeszcze więcej, trzeba dokonywać jeszcze wyboru tego, co najważniejsze. 
Zaległości z kilkudziesięciu lat nie da się nadrobić przez 2-3 lata. Jest dobre podejście do 
inwestorów, którzy chcą u nas inwestować, będzie to widoczne w latach następnych.  
 
Radny Andrzej Pożarlik zwrócił uwagę na politykę władz wobec kultury fizycznej, jak się 
rozwinął sport wiejski w stosunku do lat ubiegłych, przede wszystkim na wsi w ogóle go nie 
było. Radny podkreślił, że Stryków jednak nie doczekał się nawet koncepcji budowy 
kompleksu sportowego.  
 
Radna Anna Ślęzak powiedziała, że sprawozdanie jest czytelne, dochody dobrze 
zrealizowane, wydatki również, oceniając 4 lata, to rok 2009 jest rokiem najlepszym dla 
Gminy Stryków. W naszej gminie dużo się dzieje pod względem sportu, inwestycji i oświaty 
– mówiła radna Anna Ślęzak. 
 
Radny Zbigniew Kos powiedział, że duży nacisk położony jest na szkolnictwo, na sport, 
oczywiście chciałoby się więcej, część potrzeb jest spełniona, a cześć jest jeszcze do 
realizacji.  
 
Burmistrz mówił, że pojawiają się artykuły w prasie, że Gmina Stryków zajmuje 10 miejsce 
w rankingu Woj. Łódzkiego i zaważyły na tym duże wydatki na administrację. Burmistrz 
przypomniał, że nasza gmina, jako jedna z nielicznych pokrywa koszty utrzymania 2 etatów 
policjantów, zadania Starostwa Powiatowego - Wydz. Budownictwa, Wydz. Komunikacji. Te 
elementy decydują o zwiększonych wydatkach administracyjnych. Osiągamy dochody 
zbliżające się do 40 mln, ustawa nakłada obowiązek audytu wewnętrznego, podpisana została 
umowa z firmą, bardzo dobrą kancelarią z Poznania. Wskazane zostaną najważniejsze 
obszary, które powinny być skontrolowane, np. sfera podatków, zamówień publicznych i 
inwestycji.  Zmiana przepisów powoduje, że można popełniać błędy, ta analiza pozwoli na 
lepsze działanie.  
 
Radny Wojciech Cichosz przyznał, że liczby nie kłamią, wykonanie jest wzorowe, jednak 
radny ma odczucie, że niektórych wydatków by nie popełnił. Chodzi np. o oprawę 
gastronomiczną uroczystości w Dobrej, nie jest to duża kwota, ale w Koźlu albo nie było 
pieniędzy na ten cel albo zabrakło chęci organizatorów.  Wydatki związane z zakupem 
bażantów na zasiedlenie terenów łowieckich – czy było rozeznanie rynku sprzedaży 
bażantów, radny pytał, gdzie zakupiono te bażanty. Wykonanie budżetu nie budzi zastrzeżeń, 
jednak nikt nie ogląda złotówki z każdej strony.  
 
Pani Skarbnik poprosiła o wskazanie nieuzasadnionych wydatków.  
 
Po przerwie.  
 
Radny Wojciech Cichosz wskazał wg niego wydatki zbędne: wydatki na wieniec 
dożynkowy, organizacja grzybobrania w Ciołku – 1500 zł. 
 
Burmistrz spytał, czy radny brał udział w tej imprezie. Burmistrz powiedział, że wszystkie 
produkty, które są wykorzystywane zakupują koła gospodyń ze swoich pieniędzy, gmina 
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funduje symboliczne nagrody, po za tym trzeba docenić, bo ludzie angażują swój czas, po 
nocach przygotowują potrawy.  
 
Radny Zbigniew Kos przyznał, że grzybobranie w Ciołku to impreza bardzo dobrze 
zorganizowana, to wspaniała promocja naszej gminy. 
 
Radna Anna Ślęzak także przyznała, że dobrze, że takie imprezy się odbywają, że są takie 
inicjatywy, trzeba ponosić koszty na zorganizowanie imprezy, ponieważ integrują one 
społeczeństwo, promują i podtrzymują tradycje.  
 
Przewodniczący Komisji także poparł inicjatywy związane z organizacją różnych imprez. 
Następnie zgłosił następujący wniosek: 
Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Strykowie pozytywnie opiniuje sprawozdanie z 
wykonania budżetu Miasta-Gminy Stryków za rok 2009.  
Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 
   
Ad. 2.   
Następne posiedzenie Komisji wyznaczono na dzień 14 kwietnia na godz. 10.00. 
 
Radny Zbigniew Kos poprosił o naprawę dróg Swędów - Anielin, Stryków - Smolice.  
Burmistrz poinformował, że naprawa dróg gruntowych trwa, ubytki dróg asfaltowych będą 
uzupełnione.  
Burmistrz podziękował za szczegółową analizę sprawozdania oraz za pozytywną opinię 
Komisji.  
 
 
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała E. Tomczak.  

 
 

                    Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
                         Rady Miejskiej w Strykowie  
 
                                          Grzegorz Kuna  

 
 
 
 
 
 
 

 


